
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 5.december 
2022 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.00 
 

Tilstede:  
 
Fraværende: Holger, Jesper, Anita og Rikke 

 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat:  
JN 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  
g) Orientering i øvrigt  

 

b)  
c) Der orienteres om 
personalesituationen.  
Der er i øjeblikket samtaler med ”nye” 
medarbejdere og ledelsen. Der er intet 
nyt i forhold til økonomien. 
d) Skolen har modtaget en opsigelse fra 
en af lærerne.  
e) Vi håber at kunne ansætte en 
pædagog i SFO´en. 
Vi har fået to studerende i SFO´en. 
 

Punkt 2 Elevrådet-automat Den nye automat er blevet leveret. 
Elevrådet har lavet en ”vagtplan” for 
opfyldningen af automaten. Elevrådet 
snakker med klasserne omkring 
reglerne.  
Elevrådet kommer på næste møde, og 
fortæller om hvordan det er startet med 
automaten. 

Tovholder  MM  

Punkt 3 Kommunens værdier Der er kommet nye værdier i 
Kommunen. Se mere under punktet 
”folkeskolens samråd”. 

Tovholder  MM  

Punkt 4  Internat bestyrelse Dato 3.- 4.3.2023. Alle er meldt tilbage, 
at de kan disse dage. Start fredag 
morgen/formiddag til lørdag ca. 14:00. 
Ønsker/forslag til indhold: 
Principperne skal gennemgås. 
Drøftelse af to-lærere ordning. 
Skoleårets planlægning. 
4-skolesamarbejdet. 
Nye veje. 

Tovholder MM  

Punkt 5 Årshjul 
Start på principper 

https://www.justitsministeriet.dk/sites/def
ault/files/media/Arbejdsomraader/civilret

https://www.justitsministeriet.dk/sites/default/files/media/Arbejdsomraader/civilret/Pjece%20boern.pdf
https://www.justitsministeriet.dk/sites/default/files/media/Arbejdsomraader/civilret/Pjece%20boern.pdf


 

/Pjece%20boern.pdf 
 

Tovholder  MM  

Punkt 6  Folkeskolernes samråd Tilbagemelding: 

Der orienteres om folkeskolens samråd. 

Handleplaner i forhold til ”nye veje”. 

Bæredygtighed (en af Kommunens værdier), 

der har været en snak om hvad man forstår 

ved bæredygtighed. 

Snak om busser der henter elever i andre 

skoledistrikter. 

Fælles bestyrelsesmøde med fødeskolerne 

en gang pr. skoleår. 

Fremtidig evaluerings system. 

Tovholder MM  

Punkt 7 Mødet 1. februar Skolen ”stopper” kl. 13:00 denne dag. 

Lærerne skal arbejde med værdierne.  

Skal bestyrelsen være en del af dagen, eller 

skal det komme som et oplæg på et 

bestyrelsesmøde. 

Det er vigtigt, at der kommer et 

forældreperspektiv med i forløbet. 

Blandede holdninger til om det skal være 

med deltagelse på dagen, eller om det skal 

være med orientering efterfølgende.  

Det kan være et både og.  

Vi vil gerne have en tilbagemelding på, om 

bestyrelsen ønsker at deltage. 

Der vil være et foredrag eller lig. fra 17-19. 

 

Punkter til kommende møder: •  

 

Hvem skal informeres om hvad?  
 

https://www.justitsministeriet.dk/sites/default/files/media/Arbejdsomraader/civilret/Pjece%20boern.pdf

